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Protokoll nr 208 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 

2024-08-24 i klubbstugan. 

 

Närvarande: Maria Fermvik, Inga-Lill Nilsberth, Ulf Petersson, Claes Svensson, Anders Collbo 

och Kenneth Lundqvist. 

Frånvarande: Annica Ljungdahl. 

 

§ 1.   Sammanträdet öppnades. 

          Maria hälsade alla välkomna. 

 

§ 2.   Dagordningen. 

          Utsänd dagordning godkändes. 

 

§ 3.   Föregående protokoll. 

          Protokoll 207 godkändes. 

 

§ 4.   Områdesbelysningen. 

          Kenneth Lundqvist informerade att upphandlingen av entreprenaden är klar för att 

          åtgärda belysningen vid bortkopplingen av områdesbelysningen. 

          Totalentreprenör är Slöinge Elektriska AB. 

          Igångsättning av entreprenaden blir under V 45. 

          Ytterligare information om bortkopplingen sätts upp på anslagstavlorna strax innan 

          igångsättningen. 

  

§ 5.   Klubbstugan. 

a. Värmepump. 

Ulf Petersson informerade att värmepumpen i klubbstugan har dålig funktion. 

Beslutades att Ulf Petersson ta kontakt med ELON och Halmstad Kylteknik AB 

för kostnadsförslag att åtgärda värmepumpen. 

 

b.  Stämmouppdrag. 

Beslutades att Ulf Petersson ta kontakt med Agneta Ek och Catarina Ek 

som ansvarar för uthyrningen av klubbstugan och Maria Fermvik ta 

kontakt med Lars och Monica Sebelius som motionerade om förändring av 

klubbstugan för att se om de vill ingå i en arbetsgrupp som ska ta fram ett förslag  

och kostnader för förändring av klubbstugan. 

Beslutades att Kenneth Lundqvist ta fram ett kostnadsförslag för tillbyggnad av 

klubbstugan. 

 

c.  Fasadbelysningen. 

Ny fasadbelysning på klubbstugan är monterad med ett gott resultat. 

Kostnaderna för fasadbelysningen blev ca 6 000:-.  

      



2 

 

 

§ 6.    Återvinningskärl för fallfrukt. 

           Beslutades att inte anskaffa återvinningskärl för fallfrukt på grund av svårigheter 

           med hanteringen av kärlen.      

 

§ 7.    Dansbanan. 

           Ulf Petersson redogjorde för kostnaderna på nytt golv på dansbanan.Totala kostnaden 

           blev ca 50 000:-.Styrelsen vill rikta ett stort tack till vaktmästarna Christer Jacobsson    

           och Kaj-Ove Andersen för ett mycket väl utfört arbete. 

 

§ 8.    Midsommar och ljusfest. 

           Ulf Petersson redogjorde för utgifter och intäkter av midsommarfesten och ljusfesten. 

           Ekonomiska resultatet och utförandet av festligheterna var väl genomförda fester och 

           styrelsen tackar alla som varit engagerade i att arrangera årets fester. 

 

§ 9.    Bygglovsärenden. 

           Kenneth Lundqvist redogjorde information från Halmstad kommun om direktiv betr. 

           utförande av takkonstruktioner. 

 

§ 10.  Nya medlemmar. 

           Inga nya medlemmar. 

 

§ 11.  Inkomna skrivelser. 

     a.         Parkslide från granne. 

En medlem har kontaktat styrelsen om problem med parkslide som spridit  

sig till deras tomt från grannen. Det är viktigt att alla stugägare håller efter 

parkslide på sin egen tomt i enlighet med Naturvårdsverkets 

rekommendationer. 

 

            b. Eldning i kamin samt damm från vägarna. 

En medlem har kontaktat styrelsen att denne upplever problem från eldning 

i kaminer och damm från gatorna. Vi bor på ett område där det är tätt mellan  

husen, och det är viktigt att vi tar hänsyn till varandra och hur våra beteende 

påverkar andra runt omkring oss. Medlemmarna uppmanas att för allas trivsel 

följa de regler som finns kring omfattning av eldning och bilkörning på området. 

 

c.        Öppna grindar. 

Skrivelse har inkommit om att ompröva beslutet att stänga den nedre grinden i 

vinter. Det finns ett stämmobeslut att den nedre mordrivna grinden skall vara 

öppen hela året och en ändring av detta fattade beslut kan bara göras av 

stämman. 

Grinden kommer därför att vara öppen i vinter i enlighet med stämmans beslut. 

 



3 

 

d.        Bygga staket åt söder. 

Förfrågan från en stugägare att bygga plank med höjd på 180 cm i tomtgräns 

mot allmän markyta mot söder. 

Beslutades att följa byggreglerna om att plank endast är tillåtet i tomtgräns 

mot norr. 

 

           e.          Bevattning i området. 

 Förfrågan har inkommit om att häva bevattningsförbud med spridare 

 eftersom det förekommer droppbevattning av häckar med slang. 

 Beslutades att droppbevattning med slang inte anses som bevattning 

 med spridare och begränsar dessutom till mindre vattenåtgång än 

 manuell bevattning. 

 

f.   Bedrägeriärendet. 

 Förfrågan från polisen har inkommit till styrelsen om föreningen fortfarande 

 gör anspråk på pengarna i bedrägeriärendet. 

 Maria Fermvik svarade polisen med att föreningen fortfarande gör anspråk 

 på pengarna. 

 

§ 12.   Övriga frågor. 

a.         Vattenförbrukning på området. 

        Ulf Petersson informerade att vattenförbrukningen på området är enligt  

        normalförbrukning i Halmstad kommun. Vi följer upp detta vidare framöver. 

 

b.         Ordförandeträff. 

        Maria Fermvik informerade att Strandhaga är värd för ordförandeträffen 

        i höst. Styrelsen skickade med några synpunkter till mötet. 

 

§ 13.    Nästa möte. 

             Lördagen den 19 oktober kl.11.00 på Verona. 

 

§ 14.    Avslutning. 

             Maria Fermvik tackade och avslutade mötet.   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 

 

Vid protokollet 

 

 

Kenneth Lundqvist 

Sekr. 

 

 

Justeras 

 

 

Maria Fermvik 

Ordf. 


